
Bestyrelsesmøde d. 12. december 2007
Ejerlaug Slettebjerget 21-66
Referat

 
Tilstede: Allan Fabitius Petersen, Carsten Skov Andersen, Daniel Kafunek og Jesper Birk.
Afbud: Vivi Skydsgaard.

1. Godkendelse af referat fra forrige bestyrelsesmøde d. 9. august 2007.
Godkendt.

2. Hjemmeside.
Bestyrelsen blev enige om at oprette en ny hjemmeside specifikt for Ejerlaug Slettebjerget 21-66. Dette for at bestyrelsen har bedre
adgang til hjemmesiden og for at øge informationsniveauet i ejerlavet. På hjemmesiden er det meningen af alle fremtidige 
bestyrelsesmødereferater, generalforsamlingsreferater, vedtægter og deklarationer skal ligge tilgængeligt. Der vil også være 
information om arbejdsweekender, storskrald, festarrangementer osv. Et debatforum kunne også være en mulighed. Endvidere vil 
det også være et udstillingsvindue for ejerlavet, så udefrakommende (gæster og potentielle huskøbere) kan få et godt indtryk af 
ejerlavet.

3. 5-årsplan.
Bestyrelsen diskuterede emner som kunne bruges i en 5-årsplan for vedligeholdelse af ejerlavets fællesarealer. Bestyrelsen er af 
den opfattelse, at ejerlavets likviditet bør forstærkes gennem en øgning af kontingentet. Vi bør starte en opsparing til fremtidige 
forudsete og uforudsete udgifter, som asfaltarbejde, vandrørs- og kloakproblemer, etc.
De sidste års renovationer af fyrrum og legeplads har tæret på kassebeholdningen, og det er på tide at nogle plus penge på 
kontoen.
Man kunne også diskutere om ejerlavet har behov for et fælleshus og måske garager/carporte.
Bestyrelsen modtager gerne forslag fra beboerne om nye initiativer.

4. Eventuelt.

Intet til dette punkt. 


